

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/1702
12 January 1962

Limited Distribution

Original: English

SOUTH AFRICAN IMPORT RESTRICTIONS

Import Licensing Schedule for 1962

By letter dated 27 December 1961, the South African Embassy in Bern has transmitted to the secretariat three copies of Government Notice No.R.1191 of 8 December 1961, published in the Government Gazette No.49 of the same date. This Notice sets out the South African import licensing schedule for 1962, showing the products to be exempt from licensing requirement, products subject to individual licences, products subject to quota restriction, etc.

The Notice is on file and available for reference at the secretariat.

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES PAR L'AFRIQUE DU SUD

Programme de licences d'importation pour 1962

Par lettre du 27 décembre 1961, l'ambassade de la République sud-africaine à Berne a transmis au secrétariat trois exemplaires de l'avis officiel No R.1191 du 8 décembre 1961 publié dans la "Government Gazette", No 49, du même jour. Cet avis contient le programme de licences d'importation de l'Afrique du Sud pour 1962; il indique les produits qui sont exemptés des formalités de licence, qui sont soumis au régime de la licence individuelle, ceux qui sont contingentés, etc.

L'avis peut être consulté au secrétariat.